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Protokół Nr 1/2024 

Ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu   i Usług, 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa, 

Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury, Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej oraz Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej                      

i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w Opocznie 

w dniu 27 maja 2024r. 

Ad. pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Zbigniew Sobczyk – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu          

i Usług Rady Miejskiej w Opocznie – otworzył posiedzenie komisji i powitał wszystkich 

obecnych. 

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie – otworzyła posiedzenie komisji i powitała 

wszystkich obecnych.  

Jolanta Łuczka – Nita – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty                 

i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie -  otworzyła posiedzenie komisji i powitała wszystkich 

obecnych.  

Krzysztof Grabski – Przewodniczący Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury 

Fizycznej Rady Miejskiej w Opocznie – otworzył posiedzenie komisji i powitał wszystkich 

obecnych.  

Łukasz Konecki – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw 

Samorządu Rady Miejskiej w Opocznie – otworzył posiedzenie komisji i powitał wszystkich 

obecnych.   

Listy obecności radnych znajdują się w teczkach z protokołami z posiedzeń poszczególnych 

komisji. 

Ad. pkt. 2 

 Przedłożenie porządku posiedzenia. 

Zbigniew Sobczyk – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu          

i Usług RM -  zapytał, czy ktoś z radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia /załącznik nr 

1 do protokołu/. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję. 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia bez zmian.  
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Ad. pkt. 3 

 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) wyboru Delegata do reprezentowania w Łódzkim Stowarzyszeniu Samorządowym 

„PomagaMy”, 

Dariusz Rzepka – Komendant Straży Miejskiej – przedstawił projekt uchwały, który stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady 

Miejskiej w Opocznie głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej  Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta - przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  

Jakub Biernacki – radny – prosi, aby w obecnej kadencji RM przedstawiane radnym projekty 

uchwał dotyczące pomocy finansowej dla różnych podmiotów zawierały w treści bądź w opisie 

wartość konkretnego zadania wraz ze źródłami finansowania danego zadania; 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady 

Miejskiej w Opocznie głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej  Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny 

Zbigniew Sobczyk, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, radny Tomasz Łuczkowski, radny 

Krzysztof Grabski, radny Jakub Biernacki, radna Anna Zięba, Burmistrz Opoczna Michał 

Konecki, radny Andrzej Pacan, radny Jan Zięba, radny Wiesław Wołkiewicz. Radna Barbara 

Wacławiak, radny Andrzej Rożenek.  

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Wola Załeżna), 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta - przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 4 

do protokołu.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady 

Miejskiej w Opocznie głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej  Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Zbydniów 

stanowiącej własność Gminy Opoczno,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Marzanna 

Wojciechowska, radny Andrzej Rożenek.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady 

Miejskiej w Opocznie głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej  Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jan Zięba, Dyrektor Wydz. Techniczno – Inwestycyjnego 

Dorota Skwierczyńska – Madej, Burmistrz Opoczna Michał Konecki, radny Zbigniew 

Sobczyk, radny Krzysztof Grabski.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 4, przeciw – 1, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady 

Miejskiej w Opocznie głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 6, przeciw – 1, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej  Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

f) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu.  

Andrzej Pacan – radny – poprosił o informację, ile wynosi koszt ubezpieczenia OC i AC 

zakupionych autobusów MPK. 

W dyskusji głos zabrali: radny Zbigniew Sobczyk, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, radny 

Andrzej Pacan, radna Alicja Szczepaniak, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 4, przeciw – 1, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady 

Miejskiej w Opocznie głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 6, przeciw – 1, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej  Rady Miejskiej w Opocznie 

głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w 

Opocznie głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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g) powołania Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania nad wyborem 

ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w 

Tomaszowie Mazowieckim na lata 2024 – 2027,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 

do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji.  

Wszystkie Komisje przyjęły do wiadomości projekt uchwały. 

h) przyjęcia regulaminu wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału 

Pracy Sądu Rejonowego w Tomaszowie Mazowieckim na kadencję 2024 – 2027, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji.  

Wszystkie Komisje przyjęły do wiadomości projekt uchwały. 

i) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opocznie i Wydziału Pracy Sądu Rejonowego 

w Tomaszowie Mazowieckim na lata 2024 – 2027.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

10 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji.  

Wszystkie Komisje przyjęły do wiadomości projekt uchwały. 

Ad. pkt. 4. 

Zapytania i wolne wnioski.  

Alicja Szczepaniak – radna - prosi o wykonanie miejsca parkingowego dla osoby 

niepełnosprawnej na parkingu naprzeciwko dawnej „Anżeliki” ul. Westerplatte (pierwsze 

miejsce od przejścia dla pieszych). 

Zbigniew Sobczyk – radny: 

- prosi o przeniesienie o jedną wysepkę dalej przystanku autobusowego na ul. Westerplatte, 

naprzeciwko pawilonów handlowych, a wygospodarowane w ten sposób miejsce przeznaczyć 

na dodatkowe miejsca parkingowe (chodzi o duże obłożenie parkujących w tamtym terenie 

aut), prosi o ujęcie tego w zmianie organizacji ruchu; 

- prosi o montaż odcinkowego pomiaru prędkości w okolicach stacji paliw „Orlen”;  

- prosi o zamontowanie koszy na śmieci na ul. Gen. Kazimierza Bończy – Załęskiego.   

Aneta Wdówka – radna - prosi o zamontowanie kosza na śmieci na przystanku przy ul. Ludwika 

Waryńskiego (Oś. Trąbki, przy nowej wiacie przystankowej).  
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Dariusz Kołodziejczyk – radny - wspomniał, iż jako Dyrektor Zespołu Szkół Powiatowych        

w zeszłym roku prosił o montaż progów spowalniających na ul. Kossaka. Prosi o informację, 

na jakim etapie realizacji jest obecnie wniosek. 

 Andrzej Pacan – radny:  

- zapytał, czy Przedsiębiorstwo PGK Sp. z o.o. będzie realizowało, podobnie jak w poprzednich 

latach zadania i czy środki finansowe na ich wykonanie zostaną utrzymane na tym samym 

poziomie, czy zwiększone; 

- prosi o szybszą realizację zadań przez spółkę PGK, ze względu na niezadowolenie 

mieszkańców związane z nieterminowym wykonywaniem zadań; 

- prosi o informację, czy remonty dróg nadal będą realizowane metodą podwójnego 

powierzchniowego skrapiania.    

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Pacan, radna Jolanta Łuczka – Nita, radna Alicja 

Szczepaniak, radny Zbigniew Sobczyk, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna Aneta Wdówka, 

Burmistrz Opoczna Michał Konecki, radny Dariusz Kołodziejczyk, radny Jakub Biernacki, 

radny Tomasz Łuczkowski, radny Wiesław Wołkiewicz.  

Ad. pkt. 6 

Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący wszystkich Komisji podziękowali za udział i zamknęli posiedzenie.  

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 11.00, godzina zamknięcia posiedzenia godz. 13.40. 

Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, 

Handlu i Usług Rady Miejskiej w Opocznie 

Zbigniew Sobczyk 

 

   Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej,  

                                                            Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa 

                               Rady Miejskiej w Opocznie 

                                                                     Beata Wiktorowicz 

 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia,  

Opieki Społecznej,Oświaty i Kultury  

Rady Miejskiej w Opocznie  

Jolanta Łuczka – Nita  

 

Przewodniczący Komisji do Spraw Rodziny, 

                                                                               Młodzieży i Kultury Fizycznej  

                                                                               Rady Miejskiej w Opocznie 

                                    Krzysztof Grabski 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa,  

Gospodarki Żywnościowej  

i Spraw Samorządu 

Rady Miejskiej w Opocznie  

Łukasz Konecki 

 

 

 

Protokołowała: 

K. Zaroda - Olkowska 

Pomoc administracyjna w Biurze Rady Miejskiej 


